



CMP/MAR/2025/0003

إعلان
Announcement

Date	04/03/2025	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنتش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	إنهاء أنشطة مزود السيولة Termination of Liquidity Providers Activities	الموضوع
Information	<p>بالإشارة إلى الإعلان السابق بتاريخ 16 فبراير 2025، بشأن تعليق أنشطة توفير السيولة وبدء نشاط إعادة شراء أسهم الخزينة، تعلن مجموعة جي إف إنتش المالية ("جي إف إنتش" أو "المجموعة") عن إنهاء اتفاقيات توفير السيولة مع شركة سيكو وبي إنتش إم لأسهم المجموعة في بورصة البحرين وسوق دبي المالي وسوق أبوظبي للأوراق المالية، اعتباراً من 30 يوماً و30 يوم عمل، على التوالي. لن يقوم مزودو السيولة بممارسة أنشطتهم خلال فترة التعليق وحتى تاريخ النفاذ.</p> <p>With reference to the previous announcement dated 16th February 2025, regarding the suspension of Liquidity Provision and commencement of treasury shares buyback activities, GFH Financial Group ("GFH" or "the Group") announces the termination of the Liquidity Provision agreements with SICO and BHM for GFH's shares on Bahrain Bourse, Dubai Financial Markets, and Abu Dhabi Securities Exchange, effective within 30 days, and 30 business days, respectively. The Liquidity Providers will not perform their activities during the suspension period and until the effective date.</p>	المعلومة

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهرى	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	